
Bilag pkt. 5 C. 

Vejrenovering.  

Vi har på Ekstra ordinær generalforsamling 2020, bestemt at bruge bitustabil som belægning i forbindelse 

med vejrenoveringsprojekt.  

Vi har fået henvendelse fra kommunen om at ønsker man at bruge bitustabil skal der tages ekstraordinære 

til ifb. Med afvanding og krav til produktet ellers bliver området  tegnet ind som forurenet. Og det er en 

konsekvens bestyrelsen ikke ønsker at risikere. Hertil kommer så at man skal søge om en §19 som 

godkender bitustabil. Det sker via en redegørelse for hele projektet og jordprøver af stabil osv. Og selv der 

er det ikke sikkert det bliver godkendt. Ydermere er det vurderet at deres krav vil være så besværlige og 

omkostningsfyldte at økonomien skrider. 

Så vi ønsker igen at bede forsamlingen diskutere hvilken vej vi så skal gå. 

Vedlægger bilag for 3 muligheder fra skitseprojektet som vil være til afstemning. 

Mere om skitseprojekt 

https://gfpm.dk/information.html 

Bestyrelsen 

 

 

 

 


